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A la Vila d’Argentona, comarca del Maresme, el 22 de setembre de 2021, a les 19:00 hores 
es reuneixen al Saló de Plens de l’Antic Ajuntament els següents membres, per tal de 
celebrar en sessió ordinària el Consell de Mitjans de Comunicació:

- Presidenta, Sra. Gina Sabadell Simó
- Sr. Blai Abelló, com a  representant del grup municipal Partit Socialista de Catalunya
- Sr. Eusebi Traby, com a representant del grup municipal Unitat
- Sr. Miquel Carabaño, com a representant dels treballadors
- Sra. Maria Rosa Martínez, com a directora dels Mitjans de Comunicació
- Sra. Pepi Guerrero, com a secretària 

Hi assisteix la Sra. Anna Alonso, tècnica de Promoció Econòmica, per intervenir en el primer 
punt de l’ordre del dia.

Excusa la seva assistència el Sr. Fran Fragoso regidor de l’Ajuntament del grup municipal de 
PP.
Existint el quòrum de constitució, d’acord amb el que estableix l’article desè del Reglament 
del Consell Municipal de Mitjans de Comunicació d’Argentona, es decideix deixar el segon 
punt de l’ordre del dia una vegada la senyora Cristina Maynou s’hagi incorporat a la sessió i 
es passa a tractar el tercer punt. Així doncs, la senyora Anna Alonso es retira de la sala 

La Sra. Gina Sabadell obre la sessió del Consell d’acord amb l’ordre del dia.

1. APROVACIÓ DARRERA ACTA

S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió anterior de data 16 de juny de 2021

3. PROPOSTA PER CONSENSUAR UN SISTEMA D’ELECCIÓ DELS TRES MEMBRES DEL 
CONSELL DE MITJANS REPRESENTANTS DE LA SOCIETAT CIVIL

La senyora presidenta explica la dificultat que existeix per donar compliment amb el que 
estableix el Reglament en relació a la composició dels membres del Consell de Mitjans de 
Comunicació. 

La senyora Maria Rosa, assenyala que quants més representats n’hi ha més difícil és 
aconseguir el quòrum.

El senyor Blai pregunta si seria possible modificar el reglament per tal que el quòrum no 
sigui necessari. La senyora presidenta respon que si no es garanteix el quòrum els acords 
no tenen validesa. Afegeix que una opció que s’havia acordat, era que aquests membres no 
formessin part del Consell però que es convidessin com a participants amb veu.
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El senyor Eusebi demana que es posi ordre en aquest tema. Comenta que al web no hi 
consta el reglament des de fa més d‘un any. Afegeix que el dia 5 de novembre de 2020 es 
va treballar en un reglament que no sap com ha quedat. 

La senyora presidenta respon que aquell reglament era una proposta que no va prosperar.

El senyor Eusebi, comenta  que al darrer Consell va aparèixer una nova figura com a 
treballador de l’Ajuntament, el senyor Ferran Egea. Assenyala que si era una participació 
puntual, es podia haver informat als membres del Consell d’aquest fet.

La senyora Maria rosa, respon que en relació al Reglament, ella l’ha pogut descarregar del 
web. En relació a l’assistència del senyor Ferran Egea, comenta que tots els Consells són 
públics i des de la ràdio intenten assistir-hi com a equip per a recolzar les propostes.

La senyora presidenta qüestiona què es fa amb la representació d’entitats i com es podria 
provisionar el personal representant de la societat civil.
En relació a aquesta última qüestió, explica que donat que no va prosperar la proposta que 
ella va presentar en relació a dues persones, es podria fer un procés obert i demanar a la 
ciutadania que qui vulgui formar-ne part, que presenti la seva candidatura. Prèviament 
s’hauria d’establir quins són els perfils que es necessiten.

El senyor Blai comenta que quan la senyora presidenta va fer aquesta proposta ell i els 
seus companys de partit, ho donaven per fet.
La senyora presidenta respon que ella va fer la proposta que és el que marca el Reglament. 
Considera que perquè no torni a haver-hi malentesos, el sistema de selecció ha de ser un 
altre i que el Consell decideix sobre aquestes persones.

La senyora Maria Rosa recorda que el Reglament estableix que és la Presidència del 
Consell qui fa la proposta. Comenta que és la primera vega que una Presidència del Consell 
de Mitjans de Comunicació presenta currículums. Afegeix que ningú ha fet una 
contraproposta. 
A les 17:27 hores s’incorpora la senyora Cristina Maynou, com a regidora de l’Ajuntament 
del grup municipal Junts per Catalunya. Es demana l’assistència de la senyora Anna Alonso i 
es reprèn el primer punt de l’ordre dia.

2. LA PROMOCIÓ DEL COMERÇ LOCAL A TRAVÉS DELS MITJANS MUNICIPALS

La senyora Anna Alonso dóna les gràcies per la invitació per parlar de comerç, ja que 
considera que és una peça clau al municipi. La seva proposta seria aprofitar el moment 
que es fa publicitat d’un comerç i donar-li valor afegit. Explicar perquè han d’anar a un 
establiment en concret a comprar un producte determinat.
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La senyora Cristina Maynou, pregunta de quina manera Promoció Econòmica, amb 
aquesta proposta,  pot col·laborar, donar suport, promocionar a tots els comerços de la 
vila, garantint que tots tinguin la seva oportunitat i com Promoció Econòmica pot anar 
seleccionant i dotant de tota aquesta informació a la ràdio per tal que puguin elaborar, 
amb aquesta informació, unes entrevistes, un article, etc...
La senyora Anna Alonso respon que des de Promoció Econòmica, la feina d’informar a la 
ràdio dels establiments que ofereixen un servei determinat, ja l’estan fent.
Afegeix que si el que es vol és conèixer amb exactitud tota l’oferta comercial, necessiten o 
bé més recursos o bé es podria obrir un canal de comunicació amb els establiments on 
se’ls informarien dels temes proposats. Aquell comerç que s’identifiqui amb uns dels temes 
hauria de contactar amb Promoció Econòmica i aquesta informació es traspassarà a la 
ràdio. Explica que és la manera de garantir que surtin tots els comerços.

El senyor Eusebi, comenta que la revista surt 5 ó 6 vegades a l’any i aquesta informació 
quedaria molt limitada i podria ser que algun sector de comerç es queixi perquè no ha 
sortit. Afegeix la possibilitat que la ràdio pugui fer falques petites promocionant un 
producte.
La senyora Cristina Maynou respon que el que es vol evitar és que aquesta feina recaigui 
en la ràdio.

La senyora Anna Alonso comenta que totes les campanyes a més a més de donar-li difusió 
al Cap de Creus, també fan publicitat mitjançant el web, Instagram, Facebook, amb la 
possibilitat de descarregar la informació a l’aplicació i veure tots els establiments que han 
volgut participar-hi.

A les 17:52 s’incorpora la senyora Marta Pinart, com a representant del grup municipal 
Junts per Catalunya. La senyora presidenta presenta a la nova integrant del Consell i li 
explica resumidament el tema que s’està deliberant.

La senyora Maria Rosa comenta que respecte aquest tema hi ha una ordenança que s’ha 
de respectar. Explica que com a mitjà públic no es poden fer falques gratuïtes per 
comerços privats.

La senyora Marta Pinart, proposa que aquesta feina la podria assumir alguna persona en 
pràctiques.

La senyora Maria rosa respon que ja han tingut aquesta experiència a la ràdio i el resultat 
ha estat més feina en haver de formar i supervisar tot el treball. 
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El senyor Blai exposa que el que es vol fer és molt gran, i dubta que hi arribi a tots els 
comerços.

La senyora presidenta comenta que amb els recursos que hi ha actualment, s’informi els 
establiments i es demani col·laboració. Quan des del Consell es decideixi quin tema sortirà 
a la revista, es demanarà a Promoció Econòmica que contactin amb els comerços que 
estan adherits a la campanya que correspongui. Li demana a la senyora Anna Alonso que 
en el proper Consell presenti una proposta de diferents temes.

La senyora Anna Alonso es retira de la Sala.

La senyora presidenta reprèn el primer punt que no s’havia pogut finalitzar i fa un petit 
resum. Demana al senyor Eusebi que enviï a tots els membres del Consell la proposta del 
2020 que no va prosperar i es comparteixi amb els grups polítics respectius i es tractaran 
les propostes en el proper consell.

La senyora Maria Rosa proposa fer un grup de WhatsApp amb tots els membres del consell 
amb la finalitat de tenir un canal poder penjar algun document, etc.  La senyora Cristina 
Maynou, no accepta aquesta proposta, per tant es decideix no fer-ho.

4. PROPOSTA DE TEMES PER AL PROPER CAP DE CREUS

- Dades sobre el cost els serveis de neteja i recollida de deixalles. 
- Reportatge sobre les diferents tipologies de mobilitat internacional juvenil.
- Entrevista Pere Anglada, inspector de policia.
- Reportatge a les germanes Abril i Ariadna Conesa 
-Futbol sala femení
-Imatges de Festa Major 
-Recull fotogràfic del Festival Sense Portes
-Espectacles de temporada de Cultura 
-Festa Major del Cros  
-Presentació el local de les Ginesteres
-Tema comerç relacionat amb la fiscalitat verda. 

La senyora Maria Rosa pregunta si algú té algun tema que vulgui exposar 

El senyor Blai fa esment de l’Associació Entretots i la senyora Maria rosa comenta que la 
ràdio ja li han fet un reportatge.

La senyora Gina  suggereix preguntar a la ciutadania l’impacte que ha tingut la pujada del 
preu de la llum i la senyora Cristina Maynou, es suma a aquesta proposta.
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La senyora Maria Rosa comenta que treballaran aquest tema des de la ràdio.

5. TORN OBERT DE PARAULA

El senyor Eusebi, demana que consti en acta que des d’Unitat demanen que el repartiment 
del Cap de Creus sigui porta per porta i individualment. El senyor Blai i la senyora Cristina 
es sumen a aquesta proposta.
Afegeix que el proper número ja es pugui fer el repartiment de la revista per aquesta via. 
La senyora Maria Rosa comenta que no estava previst, no obstant comenta que es podria 
mirar de cara a l’any vinent amb el nou pressupost. 

La senyora Gina Sabadell, explica que fa molt poc que s’ha començat un canvi estructural i 
d’organització i que se li ha de donar un temps al sistema de repartiment actual per 
comprovar si és una bona opció. 

La senyora Marta Pinart, demana informació dels exemplars fets, repartits i entregats. 
Afegeix que s’ha de fer un balanç d’aquest sistema de repartiment i comenta que amb 
aquest mètode no és fàcil obtenir la revista.

El senyor Blai proposa posar punts de recollida tipus bústies. La senyora Maria Rosa 
explica que els punts on es deixen molts exemplars és a la Biblioteca i a l’OAC i comenta 
que no s’esgoten.

La senyora Gina Sabadell explica que també es podria fer una anàlisi de les  descàrregues 
de la revista digital

La senyora Cristina comenta que s’hauria de garantir el ventall d’opcions de difusió. 
Proposa fer més seguiment dels exemplars i passar pels comerços cada 15 dies i reposar-
ne més si és necessari.

La senyora Marta Pinart, demana que en el proper Consell es pugui presentar un estudi 
sobre el sistema actual de repartiment de la revista.

El senyor Eusebi, trasllada la petició de la Coral Cor de Gòspel d’Argentona per tal que 
consti en acta,  que la ràdio va anunciar l’espectacle de Festa Major d’estiu, amb el nom 
d’una altra coral (Gòspel Sons). Aquesta notícia va ser rectificada posteriorment.

19:00 El senyor Blai marxa de la sala
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La senyora Marta Pinart, pregunta sobre el trasllat de la ràdio. Donat que la resta de 
membres del consell han de marxar i que la sala s’ha d’ocupar per una altra reunió, 
s’ofereix la informació a la senyora Pinart fora de la reunió. Se li explica que l’emissora es 
traslladarà provisionalment a la Casa Gòtica, mentre es duen a terme les obres 
d’adequació de Ca l’Ametlla que serà la ubicació definitiva de la ràdio. 

No havent-hi més temes a tractar, es tanca la sessió per ordre de la Sra. presidenta, quan 
són 19:03 minuts del vespre en lloc i data a dalt indicats, de tot el que com a secretària 
delegada certifico.

La presidenta La secretària

Gina Sabadell Simó Pepi Guerrero Martínez
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Signatura 1 de 2

Gina Sabadell
Simó

23/12/2021 Presidenta del
Consell de
Mitjans de
Comunicació

Signatura 2 de 2

Pepi Guerrero
Martinez

23/12/2021 Secretària deleg.
Consell Mitjans
Comunicació
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